
Referat  
Generalforsamling for Roskilde Rideklub, Vesterdal 2C, 4000 Roskilde  

Afholdt den 25/2 2025 kl. 19.00 i klubhuset 

 

1. Valg af dirigent: Camilla foreslår Knud, valgt uden modkandidater.  
Knud fastslår at generalforsamlingen er indkaldt og afholdt rettidigt ifht vedtægterne, ligeledes 
er dagsordenen i henhold til vedtægterne.  
 

2. Bestyrelsens beretninger 
3.  

a. Formandens beretning: 
2024 har været brugt på at få styr over vores økonomi. Det er gået fornuftigt og vi er på rette vej, 
om end økonomien stadig skal være et fokuspunkt. 
Alle bokse er udlejet.  
Vi startede med en stor uforudset udgift på toplaget i ridehuset.  
Øverste bane blev renoveret med en bevilling fra Nykredit Fonden, og en stor indsats fra 
frivillige. 
Arbejdsweekender har været produktive og sikret at vores faciliteter har stået skarpt til året 
stævner. 
Vi har også igangsat etableringen af en rotunde. Igen med mange gode frivillige kræfter. Vi 
mangler dog økonomi til at færdiggøre. 
Rideskolen har været en meget stor udfordring, med mange syge heste og desværre to heste 
aflivet i 2024 og yderligere to heste aflivet i de første måneder af 2025. Det har været hårdt for 
teamet omkring hestene og for vores elever.  Der er desuden store økonomiske konsekvenser 
af dette, da reducerede hold pga. syge heste, har kostet både indtægter og medlemmer.  
I 2025 bliver med fokus på at få elevskolen i bedre gænge. Der har dog også været mange gode 
timer og arrangementer i elevskolen.  
 
Det frivillige arrangement har været i top. Der er blevet løftet fra mange skuldre – vi er stolte af 
at være en forening med stort engagement. 
 

b. Aktivitetsudvalgets beretninger: 
2024 har været præget af forandringer og derfor lidt færre aktiviteter. Der arbejdes dog aktivt på 
at øge niveauet af aktiviteter i 2025. Der har været holdt 2 fulde stævneweekender og et 
sløjfespringstævne. Til stævnerne har der været stort engagement.  
Der er allerede planlagt stævner for 2025. Der er kamp om starterne og derfor er vi lidt 
bekymrede for, om vi kan blive ved med at trække de 100 starter pr stævnedag, som vi ellers 
har gjort. 
Championatsvinderen i dressur: Therese på Mads. 
Championatsvinderen I spring: Julie på Chippo 
Tillykke til de to aktive og dygtige ryttere.  
 

c. Jagtudvalgets beretning: 



Der har været afholdte 7 succesfulde jagter, den ottende måtte desværre aflyses pga dårligt 
vejr.  131 ryttere har været til start til årets jagter. Dette er en lille tilbagegang ifht 2023. 
Nyt tiltag: hvis man har redet samtlige af årets jagter, får man en nål. Dette var der fem ryttere 
der opnåede.  
Opfordring til at alle om at møde op til den kommende sæson. Men kan ride i et A, et B eller et 
C felt. Det betyder at alle kan være med, også hvis man ikke kan springe alle spring.  
 
Bestyrelsens beretning blev godkendt! 
 

4. Regnskab for 2024 
Det er lykkedes at få balanceret regnskabet og skabe et lille driftsoverskud. Pga. elevskolens 
situation, har vi valgt at afsætte et beløb til at dække indkøb af nye elevheste. Disse er indkøbt i 
de første måneder af 2025, men vil altså ikke påvirke balancen for 2025. 
Regnskab godkendt. 
 

5. Kontingent – ingen ændring 
 

6. Indkomne forslag – ingen forslag indkomne.  
 

7. Valg til forretningsudvalg. 
 
- Camilla Sandstrøm stiller sig til rådighed som formand, og er valgt med klapsalver 
- Annette Gulmann stiller sig til rådighed som kasserer/økonomiudvalgsformand. Valgt med 

klapsalver 
 

8. Valg til øvrige udvalg 
- Mette Benzon modtager ikke genvalg som elevskoleudvalgsformand. Anja Olsen valgt. 

Derfor er der en stol ledig, da vi så skal bruge en staldudvalgsformand. Mathilde Lindorff 
Pedersen stiller sig til rådighed. Valgt med klapsalver. 
 

9. Valg til underudvalg 
- Udvalg der ikke har en formand i bestyrelsen. Det drejer sig om Jagtudvalget og 

Sponsorudvalget. Anders stiller sig til rådighed for valg og vælges som formand for 
jagtudvalget. Det er ingen indkomne kandidater til sponsorudvalget. Julie Sørensen stiller 
sig til rådighed og vælges! 

Udvalg knyttet til de formænd der netop er blevet valgt.  

Økonomiudvalg: Camilla  

Staldudvalg: Caroline, Rebekka, Therese  

Elev- og juniorudvalg: Christina, Elisabeth, Camilla, Birgitte 

Aktivitetsudvalg: Mathilde, Caroline, Freja, Olivia, Rebekka, Therese, Lilje, Christina, Mathilde, Vigga, 
Mille, Astrid, Julie, Cecilia.  

Centerudvalg: Karina, Christian, mister X,  



Jagtudvalg: fra slide 

Sponsorudvalg: Tina  

10. Valg af to revisorer og en revisorsuppleant. Trine, Christina, Tina (suppleant) 
 

11. Eventuelt: Intet indkommet. Tina: Roskilde frivillige-center spørger om mulighed for at unge 
med udfordringer kan indgå som frivillige. Bestyrelsen afsøger mulighederne.  
En stor tak til Mette Benzon for en mangeårig kæmpestor indsats i elevskolen.  
Også en tak til Dorthe som i mange år ligeledes har brugt utallige timer for at få elevskolen til at 
køre.  
 
Og en tak til Morten for at han sidste år trådte til som kasserer og kom med noget nyt input og 
overblik i dette år der har været så svært. Tak for indsatsen.  
 
 

 

 

 


